
Beste griffie,  

 

Graag zouden wij een emailprocedure willen starten met het volgende voorstel:  

 

De leden Gabriëls (GroenLinks-PvdA), Wingelaar (NSC), Bamenga (D66), Koekkoek (Volt) en 
Kostić (PvdD) stellen voor om op korte termijn (vóór het plenaire debat over het gebruik van 
staalslakken door Rijkswaterstaat) een hoorzitting in te plannen met de inspecteur-generaal van 
de ILT en de directeur-generaal van Rijkswaterstaat over de besluitvorming rond het gebruik van 
vervuilende staalslakken.  

 

Met vriendelijke groet,  

 


